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Abstract (en)
[origin: CN109506406A] The present invention relates to a door rack (110) for a refrigerator with a bowl-shaped storage container (120a-c) and
a support frame (130) which is adapted to be mounted on an inner side of a door(105) of the refrigerator, wherein a front end (127a) of a bottom
portion (127) of the storage container (120) is rotatably mounted on a bearing portion (131) of the support frame (130) such that thestorage
container (120) is movable between an opening end position and a closing end position, wherein the support frame (130) includes a restriction
portion (133) configured to define the opening endposition of the storage container (120). Furthermore, the invention relates to a corresponding
refrigeration device.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft ein Türabsteller (110) für ein Kältegerät mit einem schalenförmigen Abstellbehältnis (120) und einem
Trägerrahmen (130), welcher ausgebildet ist, an einer Innenseite einer Tür (105) des Kältegeräts angebracht zu werden, wobei ein frontseitiges
Ende (127a) eines Bodenabschnitts (127) des Abstellbehältnisses (120) derart drehbar an einem Lagerabschnitt (131) des Trägerrahmens
(130) gelagert ist, dass das Abstellbehältnis (120) zwischen einer Öffnungs-Endposition und einer Schließ-Endposition bewegbar ist, wobei der
Trägerrahmen (130) einen Begrenzungsabschnitt (133) umfasst, welcher ausgebildet ist, die Öffnungs-Endposition des Abstellbehältnisses (120) zu
definieren. Ferner betrifft die Erfindung ein entsprechendes Kältegerät.
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